
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 146
Forslag til lov om regulering af sociale medier.
Af erhvervsministeren (Simon Kollerup)

Spørgsmål 35
Hvordan forklarer ministeren behovet for et dansk lovforslag om regulering af sociale 
medier, der kun vil gælde indtil primo 2024, når regeringen i mandaterne til DSA og DMA 
skriver, at regeringen finder det centralt, at der er et indre marked med sammenhængen
de regler, og at de store digitale platforme er af grænseoverskridende natur, hvorfor 
regeringen støtter ens og mere effektiv håndhævelse på tværs af EU?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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